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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csak a rendőrök nem találják a bulinegyedben a
kábítószerárusokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban több média beszámolója szerint választókerületemben, Budapest VI-VII. 
kerületében – nem függetlenül a bulinegyedbe naponta érkező sok ezer turistától és vendégtől – 
nagyon elharapózott a drogok árusítása. Aki kábítószerhez akar jutni a városnak ezen a részén, az a 
jelek szerint könnyűszerrel hozzájut, erről tanúskodnak az úton útfélen eldobált kábítószeres 
fecskendők is.

Ráadásul lassan külön „nevezetességei” lesznek a bulinegyednek azok a bűnözők, akik kábítószer 
utánzatokat adnak el a külföldieknek, és naponta mesés hasznot húznak az odalátogatók 
becsapásából és megkárosításából. Az általuk végzett tevékenység ugyanúgy törvénybe ütköző 
cselekmény, azonban a hatóság a beszámolók szerint nem szívesen fordít erőforrásokat ezekre a 
szélhámosokra.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

- Miért nem lépnek fel erélyesebben a kábítószer utánzatokkal üzletelő elkövetőkkel szemben?

- Hány „valódi” kábítószerrel kapcsolatos eljárás indult 2018-ban Budapest VI. és VII. kerületében?

- Ebből hány fogyasztó és hány árusító ellen indult eljárás?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. április 17.



Dr. Oláh Lajos
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